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Sak 
nr. Sak Frist Ansvar 

1 
Prosessen rundt arbeidet rundt reglementene og 
“kjøreregler” med folkevalgtsamlinger våren 2025 
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Kommunedirektør Marit Kobro innledet, og 
kommuneadvokaten orienterte om temaet. Ordfører 
åpnet deretter for spørsmål og debatt. 
 
 
Innspill fra møtet: 
 

● Nødvendig prosess 
● Kjøreregler og reglement - forskjeller og likheter 

ble kommentert 
● Bør gå bort fra begrepet “kjøreregler” 
● Gruppelederne sluttet seg til den fremlagte 

prosessen 
 

2 

Kort om mandagsmøtene 
 
Kommunedirektør Marit Kobro og ordfører kommenterte 
kort form og innhold på mandagsmøtene.  
Ordfører åpnet deretter for spørsmål og debatt. 
 
 
Innspill i møtet: 
 

● Møter mellom kommunedirektør og ordfører 
refereres punktvis, og legges ut 

● Programmet “Framtidas kommune” ble omtalt.  
herunder planlagt studietur/ledergruppemøte til 
Vejle, avklaring av ressurser og prosessen 
videre, med blant annet politikerverksted og en 
tydeligere innramming av programmet. 

 

  

3 

Budsjettseminar 28. mai 2025 
 
Kommunedirektør Marit Kobro innledet, og ordfører 
åpnet for debatt. 
 
 
Innspill fra møtet: 
 

● Pensjonstall/premieavvik ønsket som tema 
● Ønskelig med orientering i forkant for å ha 

mulighet til å kunne forberede spørsmål til 
behandling i KST - legges inn i sak om 
“kjøreregler” 

● Seminaret 28. mai kommer i stedet for det 
planlagte seminaret 21. mai pga fremleggelse 
av Kommuneproposisjon 

● Ønskelig å invitere inn KLP/Bodil Dimmen, men 
bør også invitere inn andre aktører pga vedtak 
om konkurranseutsetting av pensjonskassen 
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4 

Ordfører orienterer 
 
Ordfører hadde et par saker som hun ønsket å 
diskutere, men som ikke ble referatført. 
 

  

5 

Eventuelt 
 
 
Innspill i møtet: 
 
Gunnar Eliassen, SV, tok opp utsendt melding om 
renseanlegg som tema, og det ble diskutert. 
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